
 
 

 
 
 

Referat årsmøtet 2023  
Sjogalåven 22. juni 2024 

 
 
 
 
Agenda: 
1 – Åpning/Velkommen 
2 – Valg av ordstyrer 
3 – Valg av referent 
4 – Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
5 – Godkjenning av årsberetning 2023/24 
6 – Godkjenning av Regnskap med revisors rapport 
7 – Budsjett 2024 
8 – Økonomisk status pr årsmøtet 
9 – Innkomne saker 
10 – Valg 
 
Til stede: Ca. 40 personer, herav ca. 30 stemmeberettigede (hvert gards- og bruksnummer 
har én stemme). 

 
Sak 1 – Velkommen 
Velkommen til årsmøte ble ønsket av styreleder Tomas C. Archer. 
 
Sak 2 – Valg av ordstyrer 
Tomas C. Archer. 
 

Sak 3 – Valg av referent 
Ranveig Øverby. 

 
Sak 4 – Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden. 
Møteinnkalling og dagsorden ble godkjent. 



 
Sak 5 – Godkjenning av årsberetning 2023/24. 
Årsberetningen gjennomgås av Tomas.  
 
Følgende ble supplert til årsberetningen: 
 

1. I vinter har Hans Opsahl vært brøyter på vegen. Styret sitter igjen med inntrykk av at 
alle er fornøyde med dette. Vi har derfor inngått avtale om brøyting med Opsahl for 
5 år. Prisen vil bli regulert etter vinterindeksen fra SSB. Dieselprisene har stor 
betydning for hva prisen på brøyting blir fremover.  
 
Brøyting av gårdsplasser har ikke FVHF noe med, og må bestilles av den enkelte 
hytteeier direkte til Hans Opsahl. Han har orientert om at prisen på denne brøyting 
trolig vil øke kommende vinter da det denne vinteren ble et «tapsprosjekt». 
 

2. FVHF har hatt møte med FVV (Fåberg Vestfjell Veger). Det er nå klarert at FVV ikke 
har enerett til vegene, men at hytteforeningens medlemmer, gjennom bruksretten vi 
har til vegen, har juridiske rettigheter på linje med grunneierne. Dette har vi fått 
klarert gjennom møte med en jordskiftedommer. Vi ønsker derfor å være 
representert på deres møter og årsmøte som fullverdig medlem med tale og 
stemmerett. 

  
3. Helårsveg til Sjoga ligger ikke inne i noen plan enda. Men vi har dialog med FVV om 

dette. Vi er av den oppfatning at vegene var stengt over for langt tidspunkt denne 
våren, og at dette skyldes den tidlige påsken.  

 
4. Sjoga har brøyting av vegen hele vinteren, uka igjennom. Dersom dette er ønskelig 

for Svartdalen må hytteeierne her be om det selv. 
 

5. Styret i 2023 har bestått av: 
Leder: Tomas C Archer 
Nestleder: Erik Øversveen 
Kasserer: Tore Owren 
Sekretær: Jannicke Solstad 
Styremedlem: Kjell Petter Løsnesløkken 
Styremedlem: Egil Malme 
Styremedlem: Ranveig Øverby 
 
Revisor: Tilla Landbakk 
 
Valgkomité: Sjoga: Laila Haugen 
Svartdalen: Bjørn Rønningen 

Veikontakt: Tore Karlsen 
 

Årsberetningen godkjennes. 
 



 
Sak 6 – Godkjenning av regnskap med revisors rapport 
Regnskap fulgte innkallingen og leses igjennom av Kasserer, Tore Owren.  
 
Revisor anbefaler regnskapet godkjent. Ellers ingen innvendinger.  

 

FVHF - Resultatregnskap 2023 (01.01.-31.12.) 

Inntekter   Utgifter 

Kontingent               47 600,00    Administrasjon               30 420,82  

Fastavgift - brøyting            657 111,43    Brøyting            500 750,00  

Bomavgift - enkeltbilletter               47 786,58    Drift scooter                 8 247,45  

Løypetilskudd               16 183,86    Skiløyper                 9 050,00  

Andre inntekter               12 215,46    Tilskudd Vingrom I.L.               25 000,00  

Renteinntekter                 6 929,97    Drift veg                 8 071,00  

Nysetra - brøyting               15 521,00    Nysetra - brøyting               17 250,00  

             803 348,30                 598 789,27  

Resultat                  204 559,03  

Sum            803 348,30                 803 348,30  

 
Andre inntekter: 

Grasrot                 11 928,46  

Utbytte Gjensidige                      287,00  

Andel tømmerdrift                              -    

Sum                 12 215,46  

 
Sak 7 – Budsjett 2024 
 

 



 
Tore gikk gjennom de enkelte postene. 
 
Rolf Nilsen, en av de ansvarlige for snøskuteren som brukes i Nordfjellet, sa at de trenger ny 
slodd til skuteren. Denne koster ca. 70 000 kroner. FVHF vil ta dette med inn i fremtidig 
budsjettering. Vi har en «skuterpost» hvor det står ca. 100 000 kroner i dag. Dette er tiltenkt 
ny skuter. For framtiden må det settes av mer til denne posten da ny skuter vil koste mellom 
250 000  og  300 000 kroner.  
 
Hensikten med pengene vi har på konto er: 

1. Kunne dekke brøytekostnader framover. 
2. Dekning ny skuter 

 
Utfordringen vår blir å ha nok penger til dette.  
 
Forslag fra Torbjørn Ringsrud: 
Det bør oppfordres til at det gis bidrag til ny skuter av dem som bruker løypenettet nord i 
fjellet.  

 
 
Sak 8 – Økonomisk status 
Ingenting å bemerke. Hytteforeningens økonomi ansees som god.  

 
 
Sak 9 – Innkomne saker 
Det er kun forslaget om deling av FVHF som skal behandles. 
På årsmøtet 2023 ble det satt ned et utvalg som skulle se videre på dette.  
 
Vi har «snakket sammen» på e-post og sendte ut en liten spørreundersøkelse på 
e-post til medlemmene. Blant annet på bakgrunn av denne har utvalget 
kommet fram til at vi IKKE foreslår å dele FVHF. 
 
Det har ikke kommet inn nye saker til dette årsmøte.  

 
 
Sak 10 – Valg 
Innstilligen fra valgkomiteen: 
 
Alle medlemmene i styret ble valgt for ett år på forrige årsmøte på grunn av usikkerheten 
rundt deling av hytteforeningen. Nå som det er avgjort at hytteforeningen ikke skal deles 
foreslår vi at leder, kasserer samt ett styremedlem velges for 2 år Nestleder, sekretær og 2 
styremedlemmer velges for ett år så vi kommer i gjenge igjen. Fra og med neste valg velges 
alle som er på valg for 2 år om gangen. 
 
Revisor velges alltid for ett år. 
 



Forslag fra valgkomiteen for Fåberg Vestfjell Hytte Forening styre til årsmøtet 22. juni 2024: 

 
Leder: Tomas C Archer   2 år gjenvalg 
Nestleder: Erik Øversveen  1 år gjenvalg 
Kasserer: Tore Owren   2 år gjenvalg 
Sekretær: Jannicke Solstad   1 år gjenvalg 
Styremedlem: Morten Steen  1 år ny 
Styremedlem: Egil Malme   2 år gjenvalg 
Styremedlem: Trine Bakken   1 år ny 
 
Revisor: Tilla Landbakk   1 år gjenvalg 
 
Styret foreslår følgende til valgkomite: 
 
Bjørn Rønningen    2 år gjenvalg 
Laila Haugen     1 år gjenvalg 
 

  
Eventuelt 
Bjørn Rønning stilte spørsmål om hva som kan gjøres i forhold til rekrutering til de 
forskjellige dugnadene, som skuterkjøring, stikking av vegene på høsten, stikking og rydding 
av løypetraseer, etc.  Dette er en jobb styret bør se på med tanke på å få til en god 
organisering.  
 
 
Vingrom 23.06.2024 
 
Ranveig Øverby 
referent 
 
 


